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CONSELL DE LA POLICIA JUNY - JULIOL de 2024 

El divendres 14 de juny es va realitzar la primera sessió, es van tractar alguns temes i es va decidir continuar-la el dia 12 de juliol, 

finalitzant avui els punts de l’ordre del dia. Els temes més destacats han estat: 

- Convocatòries, oferiments, comissions:  En aquest punt van informar que estan revisant el procediment 

d’intervenció en muntanya, doncs hi ha hagut al·legacions sobre les proves i les estan analitzant. També van informar 

de l’oferiment per anar a la sala de Girona (el fet que hagin estat places en provisional pensem que ha frenat a persones 

que ja hi havien estat i que ara siguin menys efectius dels necessaris). També ens han informat que veuen problemes 

en les comissions de servei condicionades (les que son permutes encobertes, que serveixen per conciliar de manera 

temporal, fins que surt el concurs de trasllats), això implica que possiblement es deixin de concedir. Hem protestat, 

creiem que el problema radica en la mania que té l’administració de no treure totes les places a concurs, doncs les que 

estan cobertes han de sortir “a resultes” i això no hi ha manera de què ho entenguin!!! 

Hem aprofitat per preguntar pels concursos d’ascens “territorialitzats”, encara no tenen les bases enllestides, 

sembla que costa lligar aquest tema. 
 

- Mesa de la Funció Pública:  Hem preguntat per l’increment del 2% i la recuperació del FAS, les dues coses estan 

condicionades per l’aprovació dels pressupostos, fet que no ha passat i, per tant, de moment no es farà efectiu. També 

s’ha preguntat pel permís de paternitat per fills menors de 8 anys, de moment es pot gaudir, però sense remunerar, la 

remuneració dependrà de si es fa aquesta opció en una normativa estatal. 
 

- Negociacions i seguiment del pacte:  Segueixen dient que mentre el Govern estigui en funcions no poden seguir 

negociant, doncs no es pot arribar a cap compromís (no ho compartim, però ho entenem). En relació al seguiment del 

pacte, ens han fet saber que durant aquest mes de juliol ens reuniran, però encara no tenim data. El premi de vinculació, 

per tant, està en vigor i ja s’ha ingressat en la nòmina de juny. 

 

- Productivitat (PGA 02):  Ens han presentat una proposta, que segueix plena de subjectivitat, i que no planteja cap 

millora en relació al que ara tenim. Manifestem que volem canviar radicalment el nostre sistema, que en altres sessions 

de Consell de la Policia es va establir crear una comissió per treballar aquest tema de manera clara i profunda, amb 

voluntat de buscar un sistema lliure de subjectivitats. Ens mantenim en el mateix sentit. 

 

- Parc mòbil: Entre finals d’aquest any i principis del que ve han d’arribar 859 vehicles nous (529 de rènting i 330 de 

compra de “0” emissions), i 330 dels vells s’hauran de donar de baixa, doncs els de “0” emissions venen amb aquesta 

condició. També s’ha comentat que manca un vehicle amb mampara a la Jonquera que s’obra la setmana que ve, ens 

han assegurat que en portaran mínim un.  

 

- Protocol de Salut pública i magatzem de drogues: Ens comenten que amb els nous contractes de jardineria estan 

evitant que els mossos facin la tasca de recollida, però encara tenim algun problema en l’emmagatzematge, estaria bé 

fer una sessió monogràfica sobre aquets tema, no ho descarten. 

 

- Seguretat en els trasllats penitenciaris:  Ens comenten que fa uns anys que hi ha un grup de persones dedicades a 

fer un estudi de la perillositat dels diferents trasllats, ho celebrem, ara només cal que ens diguin la data en què es va 

crear aquest grup, si treballen en cap de setmana i nits, si donen formació concreta en aquesta problemàtica a tots els 

agents que fan tasques de trasllats i si aquesta es fa de manera continuada. Pel que fa al nostre sindicat tenim molt 

clar que tot això no es fa gens bé, que manca personal, material, directrius, formació, vehicles... NO HO PODEM FER 

PITJOR! 

 

A precs i preguntes ens hem queixat de  les mancances de la reoberta sala de Girona, que en pocs dies de 

funcionament ja estava col·lapsada, no sabem com hem de dir que el sistema de sales no funciona, de moment van 

cremant als agents del 112 de Reus, sense contemplacions!!! 

CATalunya, 12 de juliol de 2024 
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